
 

        Protokół nr LV/IV/18  

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 28 marca 2018 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz.  19.29       

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - Dorota Urbańczyk ze względu na 

brak quorum ogłoszono przerwę w obradach do godz. 17.00. Większość radnych 

uczestniczyła w pogrzebie Pani Janiny Stuły mamy radnego Tomasza Stuły. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek wznowiła obrady o godz. 17.00. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych, nieobecni radni:  Robert Dębski, Tomasz Stuła. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Alicję Piwowar, Senatora Kazimierza Drożdża, 

Radnych, pracowników UMiG oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Poddano pod głosowanie protokół z Sesji Rady Miejskiej nr LIV/III/18 z Sesji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju z dnia 28 lutego 2018 r. , radni przyjęli protokół jednogłośnie 13 głosów „za”. 

Ustalony porządek obrad  

 

1. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu, 

d) zmiany siedziby Gminnego Przedszkola Publicznego w Lądku-Zdroju, 

e) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczy-

cieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Lądek-Zdrój, 

f) podziału Gminy Lądek-Zdrój na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

g) podziału Gminy Lądek-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, gra-

nic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

h) uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2022",  

i) przyjęcia ”Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Lądek -Zdrój w 2018 roku", 

j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

k) zmiany uchwały Nr 23/79 Rady Narodowej Miasta i Gminy w Lądku-Zdroju z dnia 29 

czerwca 1979 r. w sprawie nadania nazwy osiedlu i ulicom, numeracji porządkowej nie-

ruchomości, 

l) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Lądka-

Zdroju obręb Stary Zdrój, 



 

 

 

m) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lądek-

Zdrój w formie aportu do spółki Lądeckie Usługi Komunalne Sp. z o. o., 

n) wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych, 

o) zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego komisji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju, 

p) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Michałowi Dworczykowi, 

q) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Zbigniewowi Szczygłowi, 

r) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Ks Ireneuszowi Szocińskiemu, 

s) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Adamowi Juźwinowi, 

t) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Barbarze Kopczyk, 

u) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Joannie Piotrowicz, 

v) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Panu Kazimierzowi Drożdżowi, 

w) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Jerzemu Hofmanowi, 

x) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Władysławowi Czerkasowi. 

4. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Prze-

mocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2017. 

5. Interpelacje, zapytania, wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Część II 

1. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Lądka-Zdroju wręczyli stypendia 

wyróżnionym uczennicom Pauli Krysińskiej i Karolinie Podymie. 

 

2. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami. Szczegóły znajdują się  

w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

Radny Robert Dębski o godz. 17.17 przybył na sesję Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Radni nie mieli pytań dotyczących przedstawionego sprawozdania. 

 

3. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2018 rok 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił autopoprawki do złożonego projektu uchwały 

zwiększając środki w dziale 900 na zadanie „Poszukiwania wód termalnych otworem LZT-1 w 

Lądku-Zdroju o kwotę 5000 zł. Zmniejszono środki w dziale 921 w kwocie 5000 zł z zadania 

„Przebudowa zabytkowej Muszli Koncertowej wraz z zagospodarowaniem terenu” o kwotę 

5000 zł. Wprowadzenie autopoprawki jest związane z uzyskaniem decyzji środowiskowej.  

 

Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej 

 

Radny Tomasz Barański zapytał na co zostanie przeznaczony kredyt w wysokości 10 mln zł, 

który miał być przeznaczony na Dom Zdrojowy? 

Burmistrz odpowiedział, że ten kredyt jest zabezpieczeniem naszych inwestycji. Nie oznacza 

to, że gmina została zadłużona na taką kwotę, są to pieniądze do dyspozycji gminy w razie 

potrzeby aby zachować płynność finansową. Gmina będzie się posiłkowała tą linią kredytową 



 

tylko w istotnych potrzebach, np. faktura za przedszkole  itp. Należy pamiętać, że realizując 

inwestycje dofinansowane w ramach projektów unijnych musimy najpierw wydatkować swoje 

środki aby uzyskać dofinansowanie. 

Radny Łukasz Mróz zapytał, czy musimy wycofywać z budżetu zadanie związane z remontem 

Domu Zdrojowego w sytuacji kiedy gmina będzie starała się o przejęcie obiektu.  

Burmistrz odpowiedział, że w tym roku ta inwestycja nie będzie realizowana ponieważ nie 

będzie możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie tego zadania.  

Radny Łukasz Mróz zapytał o rozliczenia z firmą Integer czy te wydatki są traktowane jako 

wydatki inwestycyjne czy odszkodowanie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz, odwołując się do 

wyroku Sądu, który orzekł zwrot płatności za zaległe faktury wraz z odsetkami, ponieważ 

faktury wpłynęły a ówczesny Burmistrz zdecydował o wstrzymaniu płatności traktując jako 

środki nienależne. Co skutkuje dziś obciążeniem dla gminy w postaci należności głównej oraz 

odsetek. 

Radny Tomasz Nowicki zapytał w kontekście podjętego budżetu o zaciągnięty kredyt, w 

którym ujęto kredyt na rewitalizację Domu Zdrojowego. Budżet uchwalono w grudniu, kiedy 

jak się dowiadujemy pojawiały się informacje, że projekt może być zagrożony. Więc odnosimy 

wrażenie, że to był sprytny zabieg mający na celu przeznaczenie tych środków na inne cele. 

Czy Pan Burmistrz w grudniu zakładał, że zaciągnięty kredyt posłuży na finansowanie innych 

inwestycji?  Burmistrz poinformował, że gmina zaciągnęła kredyt aby móc złożyć wniosek o 

dofinansowanie remontu Domu Zdrojowego, więc w sytuacji kiedy gmina nie posiada takich 

własnych środków kredyt był jedynym możliwym rozwiązaniem. Radny Tomasz Nowicki 

poinformował, że Pani Skarbnik powiedziała, że te środki będą zarezerwowane na Dom 

Zdrojowy. Wobec powyższego jaką kwotę w tym roku gmina przekaże na to zadanie, jaką 

kwotę wykorzysta z tego kredytu do dyspozycji? Burmistrz poinformował, że planowana jest 

kwota jakieś 320 tyś zł. na Muszlę Koncertową. Dodatkowo te środki będą wykorzystywane 

do zapewnienia ciągłości finansowania prowadzonych inwestycji oraz spłacenia roszczenia 

firmy Integer ok. 1 mln. zł. Należy pamiętać, że refundacja poniesionych kosztów na inwestycje 

gminne m.in. budowę przedszkola, remont dworca PKP  następuje z pewnym opóźnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

9 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/347/2018, która stanowi załącznik do  

protokołu z sesji. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2030 

 

Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

9 głosów „za”, 5 głosów „wstrzymujące się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/348/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłodzkiemu, 

 

Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej 



 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/349/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

d) zmiany siedziby Gminnego Przedszkola Publicznego w Lądku-Zdroju, 

 

Komisja ds. Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/350/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

e) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nau-

czycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzą-

cym jest Gmina Lądek-Zdrój, 

 

Komisja ds. Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/351/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

f) podziału Gminy Lądek-Zdrój na stałe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

 

Komisja ds. Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/352/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

g) podziału Gminy Lądek-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich nume-

rów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 

Komisja ds. Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/353/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

h) uchwalenia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym za-

sobem Gminy Lądek-Zdrój na lata 2018-2022", 



 

 

Do przedstawionego projektu złożono autopoprawkę dotyczącą literówek, przedstawioną na 

posiedzeniu komisji ds. gospodarczych. Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/354/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

i) przyjęcia ”Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Gminy Lądek -Zdrój w 2018 roku" 
 

Do przedstawionego projektu złożono autopoprawkę dotyczącą § 19 zamiast kwoty 30 773 zł 

wpisano kwotę 26 775 oraz w § 20 zamiast § 22 ma być § 19.  

 

Komisja ds. Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/355/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

j) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 
 

Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/356/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

k) zmiany uchwały Nr 23/79 Rady Narodowej Miasta i Gminy w Lądku-Zdroju z dnia 

29 czerwca 1979 r. w sprawie nadania nazwy osiedlu i ulicom, numeracji porządkowej 

nieruchomości, 

Komisja Społeczna pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/357/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

l) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Lądka-Zdroju obręb Stary Zdrój, 

 

Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie oceniła złożony projekt.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 



 

 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/358/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

m) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lądek-

Zdrój w formie aportu do spółki Lądeckie Usługi Komunalne Sp. z o. o., 

 

Projekt zyskał pozytywną opinię komisji Gospodarczej 

Radny Tomasz Barański zapytał dlaczego gmina pozbywa się swojej nieruchomości a nie 

nadal dzierżawi. Burmistrz Roman Kaczmarczyk poinformował, że spółka jest w 100 % 

własnością gminy i przekazanie nieruchomości jest urealnieniem wkładu spółki. Radny 

skierował pytanie do radcy prawnego co w przypadku kiedy w przyszłości pojawią się 

wspólnicy, zbywanie udziałów jest w gestii Burmistrza z tego co się orientuję. Pani Irena 

Brzozowska – radca prawny poinformowała, że zbywanie udziałów spółki będzie wymagało 

zgody Rady, więc nie ma zagrożenia swobodnego zbywania udziałów. Burmistrz poinformował, 

że nieco inaczej dba się o dzierżawę niż własność. Radny Tomasz Nowicki zwrócił uwagę, że 

nie powinno mieć znaczenia dla Prezesa czy gospodaruje mieniem dzierżawionym jeśli jest to 

spółka gminna. Burmistrz odpowiedział; nie rozumie Pan tematu przekazujemy obiekt w 

bardzo dobre ręce, łatwiej będzie spółce inwestować w obiekt, który jest jej własnością.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

8 głosów „za”, 5 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/359/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

n) wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych, 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Pani Krystynie Panuś za dotychczasowe 

prowadzenie prac Komisji Gospodarczej. Radna Krystyna Panuś przedstawiła kandydaturę 

Radnego Artura Dobrzyńskiego, który wraził zgodę na kandydowanie. Nie zgłoszono innych 

kandydatur. 

  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

13 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/360/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

o) zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego komisji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju, 

 

W związku z brakiem kandydatów do powołania w skład Komisji Rewizyjnej - Przewodniczący 

Łukasz Mróz poinformował, że komisja będzie pracowała do końca kadencji w składzie 4 

osobowym. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w tej sprawie. 

  



 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Bednarek poinformowała, że w tym roku złożono 9 

wniosków do odznaczenia Medalem Honorowym Św. Jerzego. 27 marca zebrał się Konwent 

pozytywnie opiniując złożone wnioski. Przygotowano projekty uchwał, które będę poddane 

głosowaniu. 

 

p) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Michałowi Dworczykowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/361/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

q) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Zbigniewowi Szczygłowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/362/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

r) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Ks Ireneuszowi Szocińskiemu, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/363/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

s) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Adamowi Juźwinowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/364/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

t) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Barbarze Kopczyk, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 



 

 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/365/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

u) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Joannie Piotrowicz, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/366/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

v) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Kazimierzowi Drożdżowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/367/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

w) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Jerzemu Hofmanowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/368/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

x) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Władysławowi Czerkasowi, 

 

Przewodnicząca Rady, krótko zaprezentowała kandydaturę do odznaczenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

14 głosów „za”. 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr LV/369/2018, która stanowi załącznik do pro-

tokołu z sesji. 

 

4. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2017. 

Radni nie mieli pytań, przyjęli złożona informację. 

 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Radny Tomasz Barański zgłosił propozycję podjęcia stanowiska Rady Miejskiej skierowa-

nego do Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie remontu drogi powiatowej 3257D od drogi wo-

jewódzkiej 392 Konradów - Marcinków – Kamienna. 



 

Przystąpiono do głosowania, radni jednogłośnie poparli stanowisko 14 głosów „za”. 

Senator Kazimierz Drożdż zabrał głos odnosząc  się do spraw bieżących związanych z inwe-

stycjami drogowymi. Podziękował za poparcie w sprawie drogi w Orłowcu, dzięki wsparciu 

Gminy, Nadleśnictwa i Powiatu to droga będzie wyremontowana. Kończąc swoja wypowiedź 

złożył życzenia świąteczne, odniósł się także do oczekiwanych decyzji w sprawie uruchomienia 

połączenia kolejowego Lądka-Zdroju, Stronia Śl. z Kłodzkiem oraz remontu drogi krajowej nr 

8.  

Burmistrz Roman Kaczmarczyk przekazał informację, że w przyszłym tygodniu ma zapla-

nowaną wizytę we Wrocławiu w sprawie linii kolejowej.  

Dodatkowo Burmistrz przekazał Radnym cztery sprawy: 

- ze względu na protesty ze strony Rady Rodziców, nauczycieli podjąłem decyzje o nie prze-

kształcaniu, łączeniu gimnazjum z liceum pozostając przy decyzji podjętej przez Radę Miejską 

w zeszłym roku, 

-  w dniach 22-23 kwietnia zostały zaplanowane obchody dnia patrona miasta Św. Jerzego, 

Burmistrz zaprosił Radnych na te uroczystości, 

- nasza Gmina została zauważona jako ta, która skutecznie sięga po środki zewnętrzne Bur-

mistrz będzie prowadził panel poświęcony sprawom finansowym, budżetowym na Europej-

skim Kongresie Samorządowym, 

- złożył serdeczne życzenia świąteczne oraz przedstawił stan prac wykończeniowych prowa-

dzących w przedszkolu. 

Radny Artur Dobrzyński zapytał jakie będą losy dotychczasowego budynku przedszkola, czy 

będzie przeznaczony do sprzedaży? Burmistrz odpowiedział, że są już zainteresowane osoby 

zakupem tego budynku. 

Przewodnicząca Małgorzata Bednarek  zapytała jakie są plany dotyczące budynku gimna-

zjum w związku funkcjonowaniem w przyszłym roku tylko dwóch klas. Burmistrz udzielił in-

formacji, że Pan Dyrektor otrzymał polecenie wydzielenia przestrzeni dla szkoły i ewentual-

nego wprowadzenia innych instytucji do wolnych pomieszczeń. Jednak jeszcze trzeba będzie 

się zastanowić czy będzie to możliwe. Przewodnicząca wyraziła swoje obawy związane z na-

borem do lądeckiego liceum co ma także związek z losami gimnazjum, być może połączenie 

placówek pozytywnie wpłynęła by na wrześniowy nabór. Burmistrz poinformował, że pojawił 

się opór w stosunku do tego rozwiązania, może udostępnić korespondencję w tej sprawie. 

Radny Tomasz Nowicki zgodził się z Panem Burmistrzem, który przychylił się do stanowiska 

rodziców i grona pedagogicznego, rozumiejąc konsekwencje finansowe i społeczne. Rada 

wcześniej przychyliła się do głosów przedstawicieli Szkoły Podstawowej więc to stanowisko 

jest zrozumiałe. Burmistrz wykazał złożoność sytuacji wykazując zrozumienie w stosunku do 

uczniów lądeckiego gimnazjum. 

Przewodnicząca Małgorzata Bednarek  poinformowała, że najbliższa Sesja Rady Miejskiej 

została zaplanowana w środę 25 kwietnia oraz kolejna także w środę 29 maja ponieważ w 

czwartek wypada święto Bożego Ciała.  

Przewodnicząca odniosła się do smutnych wydarzeń pogrzebowych następnie przekazała ży-

czenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek  

ogłosiła zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołował:   

Radosław Pasionek 

(-) 

 

 


